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    P r o t o k ó ł  
Spisany w dniu 18 marca 2007 r z odbytego zebrania wiejskiego w Grojcu 
 
Zebranie otworzyła oraz przedstawiła porządek zebrania Pani Teresa Majewska – Sołtys Grojca. 
 
Porządek zebrania: 

1. Wybór przewodniczącego i protokolanta zebrania 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego zebrania bez odczytania 
3. Informacja dzielnicowego p. Janusza Staniszewskiego 
4. Sprawozdanie z działalności Sołtysa i Rady Sołeckiej za 2006 rok i za okres kadencji 
5. Podział środków sołeckich na 2007 rok 
6. Udzielenie Sołtysowi pełnomocnictwa do dysponowania środkami sołeckimi ze sprzedaŜy mienia 

wiejskiego oraz pozostałymi z wykonywanych inwestycji 
7. Ustalenie ilości członków Rady Sołeckiej  
8. Przyjmowanie zgłoszeń kandydatów do wyboru Sołtysa i Rady Sołeckiej 
9. Wolne wnioski i dyskusja 

 
 
Porządek zebrania został przyjęty przy 2  głosach wstrzymujących się . 
 
Ad. 1 
Na przewodniczącego zebrania został zaproponowany Pan Ludwik Chodacki. – kandydatura została przyjęta 
przy 1 głosie przeciwnym  
 
Na protokolanta zaproponowano P. Jadwigę Jarczyk -  kandydatura została przyjęta bez sprzeciwu . 
 
Ad. 2 
Protokół z poprzedniego zebrania wiejskiego został przyjęty bez odczytania przy 1 głosie wstrzymującym  
 
Ad. 3 
Dzielnicowy Komisariatu Policji w Alwerni – Pan Janusz Staniszewski – omówił następujące tematy: 

1. wywóz śmieci z prywatnych posesji – brak umów na wywóz śmieci z firmą zajmującą się wywozem 
śmieci  

2. zakaz wylewania ścieków z przydomowych szamb na pola lub do rowów 
3. całkowity zakaz wypalania traw 
4. zakaz wypuszczania psów 
5. stan bezpieczeństwa we wsi Grojec – nie stwierdzono powaŜniejszych przestępstw , zdarzają się 

wykroczenia dotyczące niszczenia znaków drogowych , drobnych kradzieŜy 
W trakcie dyskusji  nad przedstawionymi tematami głos zabrali : 
 
- Pani Iwona Kapcia – przez Grojec jeŜdŜą cięŜkie cięŜarówki z ogromną prędkością . Problem dotyczy 
cięŜarówek jeŜdŜących po kamień.  
 
- Pani ElŜbieta Lewicka – na ostatniej sesji RM zapytała Komendanta Komisariatu Policji o moŜliwość 

zamontowania radaru. Niestety radar nie będzie  zamontowany ze względu na zakwalifikowanie tej drogi do 
dróg wiejskich – mimo , Ŝe ma ona statut drogi powiatowej .  

 
-    Pan Chodacki – to , Ŝe nie ma radaru , to nie znaczy Ŝe nie naleŜy przestrzegać przepisów ograniczających 
prędkość . Wnioskuje o częstsze kontrole drogowe.  
 
-    Pani Sołtys zwróciła się do P. Dzielnicowego o wsparcie prośby mieszkańców do Komendanta Powiatowego 
Policji w Chrzanowie o częstsze kontrole . 
 
-    Pan  Burmistrz – była informacja , Ŝe powiat otrzyma radar – ale tylko na drogo krajowe. Przeprowadzono 
rozmowy z Komendą Powiatową Policji w sprawie zakupu słupków pod montaŜ  radaru , który byłby 
przenoszony . Temat  
ten zostanie poruszony takŜe na powiatowej radzie bezpieczeństwa. 
Ponadto poinformował , Ŝe opracowano projekt przebudowy skrzyŜowania k. p. Koźbiał.  
 



 2 

Ad. 4 
Sprawozdanie z działalności sołtysa i rady Sołeckiej za 2006 r przedstawiła oraz za okres kadencji przedstawiła 
Sołtys Pani Teresa Majewska - /w załączeniu/ 
Sprawozdanie zostało przyjęte  przy 2 głosach wstrzymujących się.  
 
Ad. 5 
Podział środków sołeckich na 2007 rok – przestawiła Sołtys Pani Teresa Majewska.  
Na wstępie przedstawiła zebranym wszystkie wnioski , które wpłynęły do Sołtysa:  

1. Palus GraŜyna – o odwodnienie drogi gminnej – Grojec Waga – Zalas 
2. OSP Grojec – dofinansowanie zakupu wyposaŜenia specjalistycznego do samochodu poŜarniczego 
3. Jerzy Motyka – remont drogi gminnej do jego posesji 
4. Ewa i Witold Kadłuczka – remont drogi gminnej  
5. Dębski Paweł , Stokłosa Agnieszka , Buczek Agata , - remont drogi gminnej 
6. Mieszkańcy Grojca – remont drogi  
7. Mieszkańcy Grojca – dalszy remont drogi nr 37 
8. Mieszkańcy ulicy w kier. Nowej Wsi – poszerzenie drogi 
9. Krzysztof Łuszczek – zakup nagłośnienia i oświetlenia scenicznego sali w DL  
10. Danuta i Jan Bomba- utwardzenie drogi Rodzice – zakup butów – zespół „Krakowiaczek” 
11. Dyrektor Szkoły Podstawowej w Grojcu - - zakup pralki i komputera 
12. Biblioteka Publiczna – zakup ksiąŜek 
13. Przedszkole Grojec – zakup mebli do sal zabaw 
14. Joanna Góralczyk – prace porządkowe na terenie wsi  
     uregulowanie rzeki , odwodnienie pod placem zabaw  

 
Następnie przedstawiła projekt podziału środków sołeckich na 2007 r  
Do podziału jest kwota : 60.900 zł  
 
1. plac zabaw     -  15.000 zł 
2. OSP Grojec – na doposaŜenie samochodu -               7.000 zł 
3. Szkoła Podstawowa     -    1.500 zł 
4. Przedszkole       -    1.500 zł 
5. Biblioteka     -                   500 zł 
6. Asfaltowanie drogi górnej   -  15.000 zł 
7. remonty dróg     -   13.900 zł 
8. Promocja wsi      -     3.000 zł 
9. Stoły do Domu Ludowego   -     2.000 zł 
10. Zakup butów dla zespołu „Krakowiaczek”     -     1.500 zł  
 
Pani Bomba – juŜ od kilku lat proszą o remont drogi . P. przewodniczący odpowiedział , Ŝe na drogę 
przewidziane jest 15.000 zł 
 
Pani Łytek prosi o remont drogi dolnej  
 
Pan K. Łuszczek –naleŜy zwrócić uwagę mieszkańcom na przerastające nad drogi krzaki .  
 
P. E. Lewicka – jest program zagospodarowania jaru – koszt wynosi ok. 400 tyś. zł. I tam będzie ujęta 
modernizacja drogi.  
Potrzebne są środki na wkład własny gminy – po to aby złoŜyć wniosek o środki unijne.  
 
Projekt podziału środków na 2007 rok został przyjęty przy 3 głosach wstrzymujących .  
 
Pan Burmistrz przedstawił zadania w sołectwie , które będą wykonywane ze środków budŜetowych: 
1. remont Domu Ludowego - 30.200 zł 
2. projekt kanalizacji   - 48.800 zł 
3. remont szkoły podstawowej - 30.000 zł 
 razem:      -           104.000 zł    
 
Ad. 6 
W trakcie głosowania zebrani udzielili zgody Sołtysowi wsi Grojec na dysponowanie środkami sołeckimi 
uzyskanymi ze sprzedaŜy mienia wiejskiego oraz pozostałymi z wykonywanych inwestycji na 2007 rok   
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- przy 1 głosie przeciwnym 
- przy jednym głosie wstrzymującym  się 
 
Ad. 7  
Zebranie  przegłosowało 7 osobowy skład Rady Sołeckiej. 
 
Ad.  8 
Komisja wyborcza do wyboru Sołtysa i Rady Sołeckiej przyjęła zgłoszenia kandydatów na Sołtysa i na członka 
Rady Sołeckiej. 
Na Sołtysa przyjęto kandydaturę : 

Pani Teresa Majewska  
 
Na członków Rady Sołeckiej zostały przyjęte kandydatury:  

1. Bronisław Cyganik 
2. Stanisław Kamiński 
3. Ludwik Ciupek 
4. Jacek Gocał  
5. Krzysztof Łuszczek 
6. Jan Dudek  
7. Halina Koźbiał 
8. Lucyna Fiba 
9. Józef Czak 
10. Iwona Kapcia 
11. Tadeusz Berny 

 
Ad. 9 
W wolnych wnioskach i zapytaniach głos zabrali:  
Pan Tadeusz – stwierdził , Ŝe przystanek k.Pan Sikory /przy drodze powiatowej / jest bardzo niebezpieczny.  
 
Pan Burmistrz – rzeczywiście – usytuowanie tego przystanku jest bardzo nieszczęśliwe . Najlepszym 
rozwiązaniem byłoby wykupienie gruntu i przeniesienie go w inne miejsce.  
 
Pan Zofia Gniewek – radna powiatu chrzanowskiego – sprawa niebezpiecznych przystanków była tematem 
rozmów na szczeblu powiatowym.  
 
Pan Tadeusz Berny – kiedy będą czyszczone rowy przy drogach powiatowych? 
 
Pani Z. Gniewek – w kaŜdym roku powiat przeznacza duŜe środki na czyszczenie rowów przydroŜnych – jednak 
potrzeby są o wiele większe.  
 
Pani Lucyna Fiba – prosi o odwodnienie przystanku na górze w Grojcu- inwestycja jest niedokończona.  
 
Pan Korbut wnioskuje o budowę chodnika od P. Koźbiał w kierunku przystanku. 
 
P. Łuszczek – wnioskuje o remont ścieŜki między szkołą a kapliczka , którą uczęszczają dzieci do szkoły.  
Ponadto wnioskuje o wysypanie tłuczniem placu k. starego domku – aby urządzić tam niewielki parking. 
 
P. Banaś – zapytał w sprawie regulacji potoku grojeckiego.  
 
Pani E. Lewicka – ciek nie jest własnością gminy. WaŜniejsza jest wymiana rur wodociągowych azbestowych. 
Powstają nowe tereny mieszkaniowe i w niedługim czasie moŜe być problem z dostarczaniem wody.  
 
Delegacja dzieci z Grojca zapytała Pana Burmistrza kiedy będzie budowana szkoła w Grojcu. –w starej szkole 
jest ciasno.  
 
Glos zabrał Pan Burmistrz , który poruszył następujące tematy: 
1. od 1 kwietnia będzie zatrudnionych w Grojcu 2 bezrobotnych – do porządkowania terenów wiejskich , 

pielęgnacja zieleni.  
2. wskazał miejsca w których wysypywane są śmieci 
3. omówił zakaz wypalania traw 
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Pani Sołtys zwróciła uwagę , Ŝe przy drodze powiatowej Grojec – Zalas przed mostkiem znajdują się rozrośnięte 
gałęzie  wychodzące na pas drogowy. Prosi o interwencję w PZDróg. 
 
Pan Henryk Kędziora – przewodniczący Rady Miejskiej w Alwerni – odpowiedział młodzieŜy i zebranym w 
sprawie budowy szkoły – budynek jako budynek oświatowy jest juŜ przeŜytkiem , moŜe słuŜyć mieszkańcom do 
innych celów – ale nie jako szkoła -. W grę wchodzi budowa nowoczesnej szkoły. W budŜecie gminnym nie ma 
środków na nową inwestycje , poniewaŜ w Alwerni planowana jest budowa hali sportowej.  
 
Pani Sołtys – odnosząc się do budowy hali sportowej – wszędzie buduje się hale sportowe i stadiony – a w 
Grojcu nie robi się nic – dzieci nie mają gdzie ćwiczyć. 
Pan L. Chodacki – Rada Miejska nie powinna głosować za budową hali sportowej. . 
 
Pani Dyrektor szkoły podstawowej – juŜ tyle pieniędzy wyrzucono w przygotowanie budowy szkoły – 
dwukrotnie wykupywano grunt , wykonano projekt budynku szkoły.  
 
Pani Zofia Gniewek – przez kilka lat były czynione starania o budowę szkoły. Zaprzepaszczono starania o środki 
unijne na budowę szkoły.  
 
Pan Kamiński – odniósł się do wypowiedzi Pana Kędziory i Pana Burmistrza- jeŜeli twierdzą , Ŝe nie ma 
pieniędzy na budowę szkoły , tzn sa przeciwni budowie.  
 
Pan J. Gocał – zapytał Pana Przewodniczącego – dlaczego wykreślono budowę nowej szkoły z planu rozwoju 
wsi.  
  
Pan Kędziora – zapis w planie obliguje Radę Miejską do rozpoczęcia inwestycji zapisanych w planie.  
 
Pani Kapcia – proponuje zaprosić Pana Przewodniczącego RM na lekcje wf – kiedy dzieci biegają po ulicach.  
Sprawę nadania nazw ulic w Grojcu poruszyła Pani Sołtys – przedstawiając pismo Pana Krzysztofa Łuszczka .W 
trakcie głosowania mieszkańcy wypowiedzieli się w następujący sposób; 
19 głosów – za  
10 głosów – przeciw 
4 glosy - wstrzymujące się  
 
Pan Krzysztof Łuszczek poinformował zebranych o działaniach promocyjnych  na rzecz sołectwa Grojec . Są to 
– uporządkowanie nazw ulic , działające strona internetowa , zespół „Krakowiaczek” , imprezy kulturalno -  
oświatowe . 
Protokołowała :Jadwiga Jarczyk 


